
Rada Gminy Miedźno
Sesja

Protokół nr XVII/2020

XVII Sesja w dniu 4 czerwca 2020 
Nagranie dostępne jest w serwisie esesja.tv.
Obrady rozpoczęto 4 czerwca 2020 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 19:21 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 15 członków.
Obecni:
1. Zdzisław Bęben
2. Anna Chudaszek
3. Zbigniew Ciesielski
4. Zbigniew Graj
5. Małgorzata Grzyb
6. Elżbieta Makles
7. Dorota Miśkiewicz
8. Konrad Puchała
9. Ewelina Stobiecka
10. Agnieszka Szczypiór
11. Małgorzata Szymonik
12. Czesław Trzepizur
13. Piotr Wawrzyniak
14. Waldemar Wosiński
15. Mirosław Zielonka
Goście:

1. Piotr Derejczyk – Wójt
2. Agnieszka Związek – Sekretarz
3. Grażyna Borycka – Skarbnik
4. Tomasz Głębocki – Radca Prawny
5. Piotr Korkus – Podinspektor w Referacie Gospodarki Komunalnej
6. Dariusz Nowak – Inspektor Referacie Gospodarki Komunalnej
7. Danuta Grzelińska – Samodzielny Referent
8. Robert Soboniak – Samodzielny Referent
9. Daria Piątek – Podinspektor w Referacie Organizacyjnym
10.Alina Szydłowska – mieszkanka wsi Nowy Folwark
11.Katarzyna Niewęgłowska – mieszkanka wsi Nowy Folwark
12.Tadeusz Pawelec – mieszkaniec wsi Nowy Folwark
13.Bożena Leśnikowska – mieszkanka wsi Nowy Folwark
14.Sołtysi:  Krystyna  Pluta,  Maria  Kujawska,  Mirosław  Zawada,  Krzysztof  Widera,  Wojciech 

Bociąga, Adrian Soboniak, Marta Morawiec, Agnieszka Makles, Konstanty Szczypiór, Barbara 
Piątek

1. Otwarcie sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności.
Przewodniczący  Rady  Gminy  Miedźno  Zdzisław  Bęben  realizując  czynności  proceduralne  otworzył 
posiedzenie XVII Sesji Rady Gminy Miedźno. Poinformował, że obrady są transmitowane i utrwalane za 
pomocą  urządzeń  rejestrujących  obraz  i  dźwięk.  Poprosił  wszystkich  radnych  o  wybranie  przycisku 
kworum. Na sesji obecnych było 15 radnych, co stanowi quorum niezbędne do przeprowadzenia ważnych 
wyborów  oraz  podejmowania  prawomocnych  uchwał.  W  związku  z  tym  przewodniczący  Bęben 
stwierdził prawomocność sesji. Powitał obecnych radnych oraz pozostałych uczestników obrad. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.
Przewodniczący Bęben zapytał, czy są jakieś propozycje zmian do porządku obrad.
Wójt zgłosił  wniosek o uzupełnienie  porządku obrad poprzez dodanie punktu 18.  „Podjęcie  uchwały
w sprawie  przystąpienia  do  współpracy w zakresie  realizacji  budowy przeprawy mostowej  na  rzece 
Liswarcie”. 



Wobec braku innych propozycji zmian w porządku obrad Przewodniczący poddał wniosek Wójta pod 
głosowanie. 
Głosowano wniosek w sprawie:
Zmiana porządku obrad - Wniosek Wójta. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (14)
Zdzisław Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta  Makles,  Dorota 
Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław 
Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Zbigniew Graj
Wniosek został przyjęty.
O godz. 14.31 Przewodniczący ogłosił przerwę techniczną.
O godz. 14.41 Przewodniczący wznowił obrady XVII sesji Rady Gminy Miedźno.
Przewodniczący  Bęben  poprosił  radnych  o  odświeżenie  porządku  obrad,  następnie  poddał  pod 
głosowanie porządek obrad po zmianie.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
Porządek obrad po zmianie został przyjęty.
Przewodniczący Bęben odczytał porządek obrad. 

1. Otwarcie sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności.
2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Gminy Miedźno.
4. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyboru  metody  ustalania  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami 

komunalnymi  oraz ustalenia  wysokości  opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi  dla 
nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy.

5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  regulaminu  utrzymania  czystości  i  porządku  na  terenie  gminy 
Miedźno. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz zagospodarowania tych odpadów. 

7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  terminu,  częstotliwości  i  trybu  uiszczania  opłaty  za 
gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  przez  właścicieli  nieruchomości  na  terenie  gminy 
Miedźno. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi. 

9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ryczałtowej  stawki  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami 
komunalnymi  na  nieruchomości,  na  której  znajdują  się  domki  letniskowe  lub  na  innej 
nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. 

10.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok.
11.Podjęcie uchwały w sprawie określenia średnich cen jednostek paliwa w Gminie Miedźno na rok 

szkolny 2020/2021.
12.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przedłużenia  terminów  płatności  rat  podatku  od  nieruchomości 

wskazanym grupom przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku 
z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19.

13.Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy publicznej Powiatowi Kłobuckiemu na realizację 
zadania  publicznego  zakupu  i montażu  „Automatycznej  stacji  meteorologicznej  do  Systemu 
Monitoringu Suszy Rolniczej na terenie Powiatu Kłobuckiego”.



14.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  ekwiwalentu  pieniężnego  za  udział 
w działaniach  ratowniczych  lub  szkoleniach  pożarniczych  członków  ochotniczych  straży 
pożarnych. 

15.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  fragmentu  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego  obejmującego  obszar  położony  w  miejscowościach:  Miedźno,  Kołaczkowice, 
Wapiennik i Izbiska – tereny położone na zachód od drogi wojewódzkiej D-491. 

16.Podjęcie  uchwały w sprawie  zasad  udzielania  dotacji  celowej  z budżetu  Gminy  Miedźno  na 
2020 rok na dofinansowanie kosztów budowy studni wierconych.

17.Podjęcie  uchwały w sprawie  rozpatrzenia  skargi  na działalność  Dyrektora  Zespołu  Szkolno – 
Przedszkolnego w Miedźnie. 

18.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  współpracy  w  zakresie  realizacji  budowy 
przeprawy mostowej na rzece Liswarcie.

19.Wolne wnioski.
20.Zakończenie obrad XVII Sesji Rady Gminy.

3. Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Gminy Miedźno.
Przewodniczący Bęben zapytał, czy są jakieś uwagi do protokołu z XVI sesji Rady Gminy Miedźno.
Radna Stobiecka zgłosiła, że w protokole wkradł się błąd związany z liczbą radnych biorących udział
w obradach. W protokole wpisana jest liczba „0”.
Wobec braku innych  uwag Przewodniczący poddał  protokół  z  XVI sesji  Rady Gminy Miedźno pod 
głosowanie. 
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Gminy Miedźno. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
Protokół został przyjęty.

4.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami 
komunalnymi oraz  ustalenia  wysokości  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi dla 
nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy.
Podinspektor Korkus omówił projekt uchwały.
Przewodniczący Bęben poprosił o pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały. 
Radny  Wosiński  stwierdził,  że  jest  to  bardzo  duża  podwyżka.  Poprosił  o  uzasadnienie  kosztów 
składających się na wysokość stawki.
Wiceprzewodnicząca  Miśkiewicz  wymieniła  stawki  obowiązujące  w innych  gminach.  Stwierdziła,  że
w związku, z zaistniałą sytuacją związaną z COVID-19, można byłoby zrezygnować z letniego festynu,
a środki pieniężne przeznaczyć na sfinansowanie gospodarki śmieciowej i pozostać przy kwocie 18,50 zł. 
Dodała, że zastanawia ją różnica w stawce pomiędzy Gminą Miedźno, a Gminą Popów, gdzie odbiorcą 
odpadów w Gminie Popów jest firma Ekosystem. Poprosiła o przedstawienie różnicy kosztów pomiędzy 
gminami.
Wójt nawiązując do wypowiedzi radnego Wosińskiego powiedział,  że podwyżka opłaty związana jest
z ogłoszonym przetargiem. Kwota, którą należy zapłacić w ciągu roku za odbiór odpadów wynosi około 
1.500.000,00  zł.  Wyjaśniając  wymienił  dodatkowe  elementy  wpływające  na  wysokość  stawki  za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. Dodał, że firma Ekosystem nie obsługuje Gminy Miedźno. Są 
to dwie odrębne firmy. Nadmienił, że odpady odbierane będą dwukrotnie w ciągu miesiąca, co również 
ma wpływ na wysokość stawki. Firma Prywatny Zakład Oczyszczania Miasta (PZOM) Waldemar Strach 
pod koniec roku 2018 odstąpiła od umowy i pozostawiła mieszkańców bez koszy. Dlatego też została 
podjęta  decyzja  o  wynajmie  pojemników  przez  Gminę.  Dodał,  że  posiadanie  własnych  pojemników 
pozwala  na  niezależność.  Ponadto  zwrócił  uwagę,  iż  nie  chciałby  porównywać  Gminy  Miedźno  do 
Gminy Rędziny, gdzie duża ilość mieszkańców zamieszkuje bloki. Jest to zupełnie inny system odbioru 
odpadów jaki i naliczania stawki. Nadmienił, że  Gmina Miedźno nie osiągnęła poziomu recyklingu co 



wiąże  się  z  naliczeniem kary  pieniężnej.  Jest  to  także  koszt,  który  wlicza  się  w wysokości  stawki. 
Poprosił radną Miśkiewicz o sprecyzowanie jaka kwota miałaby zostać przeznaczona na sfinansowanie 
gospodarki  odpadami  z funduszy przeznaczonych  na letni  festyn.  Dodał,  że organizowanie tego typu 
imprez planowane jest z dużym wyprzedzeniem. Część kwoty została przeznaczona już na zaliczki. 
Wiceprzewodnicząca Miśkiewicz powiedziała, że nie zna kwoty przeznaczonej na tę okoliczność. Jednak 
dodała,  że na pewno jest  ona pokaźna.  Nadmieniła,  że jeżeli  część środków została  przeznaczona na 
zaliczki to nie ingeruje w odwołanie festynu. Natomiast stwierdziła, że Gminny Ośrodek Kultury (GOK)
w Miedźnie otrzymał środki pieniężne z budżetu Gminy na rok 2020. W związku z tym, iż festyn letni 
może  się  nie  odbyć,  środki  te  mogłyby  zostać  przeznaczone  na  dopłatę  do  gospodarki  odpadami. 
Poprosiła skarbnika o przedstawienie kwoty przeznaczonej na festyn letni.
Skarbnik  odpowiedziała,  że  odpowiedzialnym  za  organizacje  festynu  jest  Gminny  Ośrodek  Kultury
w Miedźnie. Gmina tylko udziela dotacji. 
Wiceprzewodnicząca  Miśkiewicz  odnosząc  się  do  wypowiedzi  Wójta  powiedziała,  że  w  sąsiedniej 
Gminie  Popów  opłata  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  wynosi  16,00  zł.  Dodała,  że 
zastanawiającym jest różnica w kwotach.
Wójt  wyjaśnił,  że  różnica  ta  wynika  z  terminu  przeprowadzenia  przetargu.  Nawiązując  do  zmian
w budżecie  Gminnego  Ośrodka Kultury w Miedźnie  dodał,  że  nie  jest  to  taka  prosta  sprawa.  GOK 
również posiada określone zadania do realizacji  i  zgodnie z przepisami prawa, musi być on w miarę 
możliwości stabilny. Dodał, że jeżeli radna Miśkiewicz chciałaby dokonać przesunięcia tych środków, 
musi podać konkretną kwotę.
Sekretarz  powiedziała,  że  przepisy  prawa  zawarte  w  projekcie  uchwały  nakazują,  aby  system 
gospodarowania odpadami komunalnymi w gminach był samofinansowany.
Radna  Stobiecka  powiedziała,  że  projekt  uchwały  został  omówiony  na  Komisji  Budżetu,  Oświaty, 
Kultury,  Sportu i Zdrowia. Członkowie Komisji wstrzymali się od głosu. Dodała, że w ciągu bieżącej 
kadencji  po  raz  drugi  stawka  za  odpady  zostaje  zmieniona.  Radni  muszą  borykać  się  z  dużą 
odpowiedzialnością.  Obecna sytuacja oraz trudna sytuacja finansowa mieszkańców, przyczynia się do 
tego, że nie będzie ich stać. Przy niższej stawce mieszkańcy nie płacili za odbiór odpadów, a co dopiero 
przy kwocie 28,00 zł. Nadmieniła, że jest to trudna sytuacja i zarazem trudna decyzja do podjęcia.
Przewodniczący Bęben powiedział,  że radni muszą podejmować decyzję,  po to zostali  wybrani przez 
mieszkańców. Dodał, że apeluje o podjęcie omawianego projektu uchwały.
Sołtys Bociąga zapytał, czym sugerował się Wójt przy wyborze kryteriów wyboru i oceny wykonawcy.  
Dodał,  że zawarte zostały takie kryteria jak: ilość pojazdów oraz termin płatności.  Zapytał,  czy takie 
kryteria  są w ogóle potrzebne,  oraz czy nie  mają  one wpływu na ilość potencjalnych  wykonawców. 
Ponadto zapytał dlaczego nie został osiągnięty poziom recyklingu.
Wójt odpowiedział, że wybór kryteriów do przeprowadzenia przetargu wynika z doświadczenia, wiedzy 
oraz obowiązujących przepisów prawa. Następnie wyjaśnił powód wyboru wymienionych przez sołtysa 
Bociągę kryteriów w postępowaniu przetargowym.  Jeżeli chodzi o nieosiągnięcie poziomu recyklingu 
powiedział,  że  to  pytanie  należy zadać  wszystkim znajdującym się  na sali  obrad oraz mieszkańcom. 
Odpady  nie  są  segregowane  prawidłowo.  Nadmienił,  że  dowodem  na  nieprawidłową  segregację  są 
zdjęcia przekazywane przez firmę wywozową.  Odnosząc się jeszcze do tematu opłaty powiedział,  że 
Gmina  ma  określoną  zdolność  finansową  oraz  budżet.  Należy  zdać  sobie  z  tego  faktu  sprawę.  Na 
poprzedniej sesji Rady Gminy, Rada podjęła decyzję o zdjęciu z dochodów 180.000,00 zł. Jest to jeden
z czynników, który obniża zdolność finansową. Drugim czynnikiem jest sytuacja związana z COVID-19. 
Jeżeli  z  budżetu  Gminy  zostanie  dofinansowana  gospodarka  odpadami  należy  liczyć  z  tym,  że 
zaplanowane  inwestycje  mogą  się  nie  odbyć.  Ponadto  powiedział,  że  dwie  branżowe Komisje  Rady 
Gminy, które powinny zająć się tematem gospodarki odpadami, nie podjęły stanowiska. Stwierdził, że 
jedyną  szansą na obniżenie  stawki byłoby wykupienie  przez  mieszkańców pojemników na własność. 
Kwota zostałaby zmniejszona o koszt wynajmu pojemników. 
Radny Wosiński zapytała jaka byłaby kwota oszczędności jeżeli mieszkańcy wykupiliby kosze. Zapytał 
również, czy istnieje możliwość wykupienia koszy tylko przez część mieszkańców.
Wójt odpowiedział,  że nie należy robić różnicowania pomiędzy opłatami.  Wszyscy powinni posiadać 
swoje pojemniki. Koszt za odbiór odpadów wynosiłby około 26,00 zł.
Wiceprzewodnicząca Miśkiewicz poprosiła przewodniczących  komisji,  aby wprowadzili  na najbliższe 
posiedzenie punkt dotyczący wykupu koszy przez mieszkańców.
Radny  Puchała  stwierdził,  e  problem  podnoszenia  stawki  za  odpady  komunalne  jest  problemem 
„systemowym”, do którego Gmina musi się ustosunkować. Rada w tej kwestii nie ma zbyt dużego pola 



manewru. Sprawa ta leży po stronie ustawodawcy. Dodał, że jeżeli Rada podejmie jakąkolwiek decyzję
o zmniejszeniu stawki,  należy liczyć  się z  rezygnacją z zaplanowanych  inwestycji.  Wyrażając  opinię 
powiedział,  że  stawka  jest  bardzo  wysoka,  natomiast  nie  ma  konkretniej  propozycji  co  do  jej 
zmniejszenia. 
Radca  Głębocki  zgodził  się  z  wypowiedzią  radnego  Puchały.  Według  przepisów  prawa  system 
gospodarki odpadami musi się samofinansować. Rada Gminy nie powinna podejmować decyzji,  które 
związane byłyby z obciążeniem budżetu Gminy na poczet gospodarki odpadami.  Dwoma czynnikami 
składającymi się na wzrost kosztów są wzrost kosztów sfinansowania gospodarki odpadami oraz brak 
konkurencyjności. 
Radna Makles zaproponowała, aby wystąpić do mieszkańców z zapytaniem o wykupienie koszy. Dodała, 
że należy wziąć pod uwagę duże rodziny. Nadmieniła, że Rada musi znaleźć jakieś rozwiązanie.
Przewodniczący Bęben powiedział,  że takim działaniem wydłuży się czas podjęcia uchwały,  przez co 
stawka może zostać dodatkowo podwyższona.
Wójt powiedział, że w obecnej chwili umowa na odbiór odpadów komunalnych jest już podpisana. Nie 
należy jej zmieniać. Dodał, że mieszkańcy powinni zostać poinformowani o takiej możliwości. 
Przewodniczący Bęben poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Sołtys Bociąga nawiązał do kwestii technicznej. Poprosił o wyświetlanie wyników głosowania.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
oraz  ustalenia  wysokości  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  dla  nieruchomości,  na 
których zamieszkują mieszkańcy. 
Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (9)
Zdzisław  Bęben,  Zbigniew  Ciesielski,  Małgorzata  Grzyb,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór, 
Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Mirosław Zielonka
PRZECIW (4)
Anna Chudaszek, Zbigniew Graj, Elżbieta Makles, Waldemar Wosiński
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Dorota Miśkiewicz, Konrad Puchała
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 134/XVII/2020.
O godz. 15.35 Sołtys Morawiec opuściła obrady XVII sesji Rady Gminy Miedźno.
O godz. 15.50 Przewodniczący ogłosił przerwę.
O godz. 16.10 Przewodniczący wznowił obrady XVII Sesji Rady Gminy Miedźno.

5.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  regulaminu  utrzymania  czystości  i  porządku na  terenie  gminy 
Miedźno.
Podinspektor Korkus omówił projekt uchwały.
Sołtys Bociąga nawiązując do pojemników zapytał, czy pojemniki są wydzierżawione, czy wykupione. 
Dodał, że są co do tej kwestii wątpliwości.
Wójt  odpowiedział,  że  pojemniki  są  wydzierżawione.  Dodał,  że  nie  wie  skąd  takie  wątpliwości. 
Nadmienił, że w poprzednim punkcie była mowa o możliwości wykupienia, w przyszłości pojemników 
przez mieszkańców, celem zmniejszenia opłaty za gospodarowanie odpadami. 
Wobec braku pytać do projektu uchwały Przewodniczący poddał go pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Miedźno. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 135/XVII/2020.



6. Podjęcie uchwały w sprawie sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz zagospodarowania tych odpadów.
Podinspektor Korkus omówił projekt uchwały.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz zagospodarowania tych odpadów. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 136/XVII/2020.

7.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  terminu,  częstotliwości  i  trybu  uiszczania  opłaty  za 
gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  przez  właścicieli  nieruchomości  na  terenie  gminy 
Miedźno.
Podinspektor Korkus omówił projekt uchwały.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  terminu,  częstotliwości  i  trybu  uiszczania  opłaty  za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na terenie gminy Miedźno. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 137/XVII/2020.

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi.
Podinspektor Korkus omówił projekt uchwały.
Wiceprzewodniczący  Graj  zapytał,  czy  deklaracja  o  wysokości  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami 
komunalnymi będzie dostępna do pobrania na stronie Urzędu.
Wójt odpowiedział, że tak.
Wiceprzewodnicząca  Miśkiewicz  zapytała  dlaczego  został  usunięty  zapis  „Oświadczam,  że  jestem 
świadomy/a odpowiedzialności karnej za podanie danych niezgodnych ze stanem faktycznym”. 
Wójt  odpowiedział,  że  wspomniał  o  tej  kwestii  podczas  omawiania  tematu  związanego  z  opłatą  za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. Dodał, że w ostatnim czasie zapadł wyrok sądowy nakazujący 
wykreślenie tego zapisu.
Wobec braku innych pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  określenia  wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłaty  za  gospodarowanie 
odpadami komunalnymi. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 138/XVII/2020.



9.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ryczałtowej  stawki  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami 
komunalnymi  na  nieruchomości,  na  której  znajdują  się  domki  letniskowe  lub  na  innej 
nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno – wypoczynkowe.
Podinspektor Korkus omówił projekt uchwały.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na 
nieruchomości, na której znajdują się domki letniskowe lub na innej nieruchomości wykorzystywanej na 
cele rekreacyjno - wypoczynkowe. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 139/XVII/2020.

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok.
Skarbnik omówiła projekt uchwały.
Radny Puchała zapytał, czy Gmina Miedźno nie mogłaby zwiększyć dofinansowania na budowę stacji 
meteorologicznej. 
Wójt odpowiedział, że po wykonaniu analizy budżetu Gminy, jest to kwota, którą Gmina jest w stanie 
przekazać na to przedsięwzięcie.
Radny Puchała powiedział,  że Gmina Miedźno jest jedyną, która postanowiła udzielić dofinansowania
w kwocie 2.398,50 zł.
Wiceprzewodniczący Graj zapytał z czego wynika tak nierówna kwota dofinansowania. 
Wójt odpowiedział, że kwota ta wynika z ekonomicznej sytuacji budżetu Gminy, dlatego też taka suma 
wolnych środków została przeznaczona na to przedsięwzięcie.
Sołtys Bociąga stwierdził, że Gmina Miedźno w świetle innych Gmin wypada najgorzej przekazując taką 
kwotę.  Dodał,  że na jednym z posiedzeń sekretarz powiedziała,  że Gmina Miedźno prawdopodobnie 
sama przystąpi do budowy takiej stacji. Wspomniana kwota przeznaczona na budowę miałaby wynosić 
około 40.000,00 zł. Zapytał jak te dwie kwoty mają się do siebie.
Wójt  odpowiedział,  że  Gmina  Miedźno  nie  będzie  budować  takiej  stacji.  Jedna  stacja  w  powiecie 
kłobuckim zdecydowanie wystarczy. Zapewnił sołtysa Bociągę, że Powiat Kłobucki otrzymał od Gminy 
Miedźno takie wsparcie finansowe, że nie odczuwa wstydu związanego z przekazaniem niższej kwoty na 
budowę stacji meteorologicznej. 
Wobec braku innych pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (14)
Zdzisław  Bęben,  Zbigniew  Ciesielski,  Zbigniew  Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta  Makles,  Dorota 
Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław 
Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Anna Chudaszek
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 140/XVII/2020.

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średnich cen jednostek paliwa w Gminie Miedźno na 
rok szkolny 2020/2021.
Podinspektor Piątek omówiła projekt uchwały.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:



Podjęcie uchwały w sprawie określenia średnich cen jednostek paliwa w Gminie Miedźno na rok szkolny 
2020/2021. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
Uchwałę podjęto. Otrzymała ona numer 141/XVII/2020.

12. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminów płatności rat podatku od nieruchomości 
wskazanym grupom przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku
z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19.
Referent Grzelińska omówiła projekt uchwały.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminów płatności rat podatku od nieruchomości wskazanym 
grupom przedsiębiorców,  których  płynność  finansowa uległa  pogorszeniu  w związku  z  ponoszeniem 
negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (14)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Czesław Trzepizur
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 142/XVII/2020.

13.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy  publicznej  Powiatowi  Kłobuckiemu  na 
realizację  zadania  publicznego  zakupu  i montażu  „Automatycznej  stacji  meteorologicznej  do 
Systemu Monitoringu Suszy Rolniczej na terenie Powiatu Kłobuckiego”.
Sekretarz  omówiła  projekt  uchwały.  Dodała,  że  wkradł  się  błąd  w tytule.  Poprawny zapis  powinien 
brzmieć „(..) udzielenia pomocy finansowej (...)”.
Sołtys  Bociąga  odnosząc  się  do „wstydu”  stwierdził,  że  biorąc  pod uwagę budżet  Gminy oraz swój 
„domowy”, w sytuacji gdy sąsiad prosiłby go o pożyczenie 5,00 zł powiedział, że „to ja bym się akurat  
wstydził”.
Wójt powiedział, iż relacje, do których sołtys Bociąga porównuje Gminę Miedźno i Powiat Kłobucki, nie  
są  na  tym  samym  poziomie.  Jeszcze  raz  podkreślił,  że  w  poprzedniej  kadencji  Gmina  Miedźno 
wspomogła budżet powiatu kłobuckiego o niemal 4.500.000,00 zł. 
Sekretarz powiedziała, że jest zdziwiona tak wielkim poruszeniem tematu wstydu. Dodała, że w jednym
z  poprzednich  punktów  porządku  obrad,  była  mowa  o  zbyt  wysokiej  stawce  za  odbiór  odpadów 
komunalnych.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy publicznej Powiatowi Kłobuckiemu na realizację zadania 
publicznego zakupu i montażu „Automatycznej stacji meteorologicznej do Systemu Monitoringu Suszy 
Rolniczej na terenie Powiatu Kłobuckiego”. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka



Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 143/XVII/2020.

14.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  ekwiwalentu  pieniężnego  za  udział
w działaniach ratowniczych lub szkoleniach pożarniczych członków ochotniczych straży pożarnych.
Referent Soboniak omówił projekt uchwały.
Radna Stobiecka powiedziała,  że projekt uchwały został  omówiony na posiedzeniu Komisji  Budżetu, 
Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Zdrowia.  Dodała,  że  jako  strażak  nie  oczekuje  otrzymania  ekwiwalentu 
pieniężnego,  co  również  uważa  większość  strażaków Ochotniczej  Straży  Pożarnej  w Ostrowach nad 
Okszą. Jednak jest to indywidualna decyzja każdego z nich. Nadmieniła, że pobierając ekwiwalent suma 
przydzielonej  dotacji  może  ulec  zmianie.  Podziękowała  za  podjęcie  działań  związanych
z przygotowaniem projektu uchwały.
Wiceprzewodnicząca  Miśkiewicz  zapytała  jak  wygląda  procedura  wyjazdu  straży  pożarnych  do 
wypadków drogowych. Przytoczyła zdarzenie mające miejsce w Miedźnie obok dwóch sklepów Wafelek 
i  Fresh.  Dodała,  że  na  miejscu  zdarzenia  pojawiły  się  trzy  zastępy  straży  pożarnej.  Mieszkańcy 
zastanawiają się, czy aż tyle było zastępów było potrzeba.
Wójt odpowiedział, że procedura oparta jest o odpowiednie i obowiązujące przepisy prawa. Gmina nie 
jest  za  to  odpowiedzialna.  Dodał,  że  z  jego  wiedzy  wynika,  iż  zgłoszenia  dokonuje  dysponent  na 
podstawie opisu zdarzenia. 
Przewodniczący Bęben potwierdził wypowiedź Wójta.
Sołtys Bociąga powiedział, że na ostatnim zebraniu w Ochotniczej Straży Pożarnej w Mokrej nieobecny 
był Pełnomocnik ds. bezpieczeństwa. Zapytał dlaczego i jaki jest jego zakres zadań.
Wójt  odpowiedział,  że  zakres  zadań  i  kompetencji  Pełnomocnika  ds.  bezpieczeństwa  zawarty  jest
w zarządzeniu o jego powołaniu. Dodał, że na zebrania sprawozdawcze najczęściej zapraszani są goście. 
Sołtys Bociąga powiedział, że Pełnomocnik otrzymał zaproszenie.
Wójt powiedział, że jeżeli sołtys Bociąga ma takie życzenie, osobiście może zapytać o to Pełnomocnika.
Przewodniczący  Bęben  powiedział,  że  Pełnomocnik  przebywał  w  tym  czasie  na  przedstawieniu 
organizowanym przez  Gminny Ośrodek Kultury w Miedźnie.  Następnie  poddał  projekt  uchwały pod 
głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  ekwiwalentu  pieniężnego  za  udział  w  działaniach 
ratowniczych lub szkoleniach pożarniczych członków ochotniczych straży pożarnych. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 144/XVII/2020.

15.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  fragmentu  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego  obejmującego  obszar  położony  w  miejscowościach:  Miedźno,  Kołaczkowice, 
Wapiennik i Izbiska - tereny położone na zachód od drogi wojewódzkiej D-491.
Inspektor Nowak omówił projekt uchwały.
Sołtys  Bociąga zauważył,  że  15 czerwca 2020 r.  kończy się  termin  składania  ofert  na postępowanie 
dotyczące  sporządzenia  studium uwarunkowań i  kierunków zagospodarowania  przestrzennego Gminy 
Miedźno. Zapytał, czy założenia do studium są oparte o analizę zmian zagospodarowania przestrzennego 
Gminy Miedźno. Dodał, że ma na myśli  tereny inwestycyjne.  Nadmienił,  że biorąc pod uwagę jedną
z wcześniejszych sesji Rady Gminy odniósł wrażenie, że nie. 
Wójt stwierdził, że nie jest pewien czy sołtys Bociąga jest świadomy, w jakim punkcie w porządku obrad 
obecnie się znajduje. Wyjaśnił, że omawiany projekt uchwały dotyczy zmiany planu zagospodarowania 
przestrzennego w związku, z budową kanalizacji sanitarnej w miejscowości Izbiska.
Sołtys Bociąga odpowiedział, że zdaje sobie z tego sprawę.
Wójt poprosił Przewodniczącego o pilnowanie zakresu porządku obrad. 
Przewodniczący Bęben poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:



Podjęcie uchwały w sprawie zmiany fragmentu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obejmującego  obszar  położony  w  miejscowościach:  Miedźno,  Kołaczkowice,  Wapiennik  i  Izbiska  - 
tereny położone na zachód od drogi wojewódzkiej D-491. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Małgorzata  Grzyb,  Elżbieta 
Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad  Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata 
Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
Uchwała została przyjęta. Otrzymała ona numer 145/XVII/2020.

16.  Podjęcie  uchwały w sprawie zasad udzielania  dotacji  celowej z budżetu  Gminy Miedźno na 
2020 rok na dofinansowanie kosztów budowy studni wierconych.
Wójt omówił projekt uchwały.
Radna Szymonik powiedziała, że w związku z tym, iż projekt uchwały nie został omówiony na komisjach 
Rady  Gminy,  radni  nie  zapoznali  się  z  informacjami  dotyczącymi  mieszkańców  Nowego  Folwarku. 
Dodała, że krótko przed sesją radni dowiedzieli się o takim projekcie uchwały i muszą podjąć decyzję.
W związku z tym poprosiła o możliwość zgłoszenia wniosku, aby projekt uchwały został omówiony na 
kolejnej sesji.
Wójt  poprosił,  aby  temat  ten  został  omówiony  na  obecnej  sesji.  Przykład  Komisji  Infrastruktury,  
Rozwoju Wsi i Rolnictwa oraz Budżetu, Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia podczas omawiania projektu 
uchwały w sprawie  wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 
ustalenia wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na których 
zamieszkują mieszkańcy ukazuje, iż dyskusja może nie przynieść żadnych efektów. Dodał, że opóźnienie 
dyskusji  spowoduje tylko wydłużenie czasu. Jeżeli  są przeciwwskazania do przedstawionego projektu 
uchwały, to jest to najlepszy czas, aby podjąć dyskusję. Jeżeli zostanie on podjęty, z uchwały będą mogli 
skorzystać również inni mieszkańcy. 
O godz. 17.18 sołtys Zawada opuścił obrady XVII sesji Rady Gminy Miedźno.
Radna  Szymonik  wstawiła  się  za  mieszkańcami  Nowego  Folwarku.  Powiedziała,  że  mieszkają  tam 
również osoby starsze, których zużycie wody wynosi około 1m3 na miesiąc. Dodała, że na chwilę obecną 
w budżecie Gminy nie ma zagospodarowanych środków na budowę studni wierconych. Stwierdziła, że 
może należałoby zastanowić się nad budową jednej studni dla wszystkich mieszkańców. Należy wziąć 
pod uwagę również fakt, że mieszkają tam osoby z trudną sytuacją finansową. 
Wójt powiedział, że rozumie trudną sytuację finansową mieszkańców. Osoby, które potrzebują pomocy,
a spełniają określone warunki związane z niskimi dochodami mogą zgłosić się o wsparcie do Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Miedźnie (GOPS). Nadmienił, że chciałby, aby ta dyskusja opierała się na 
faktach, a nie emocjach. Program ten zapewnia wybudowanie studni mieszkańcom, którzy na tą budowę 
się zdecydują. Budowa wodociągu może pokryć koszty nawet 300.000,00 zł. Jest to proces długotrwały. 
Nadmienił, że będzie negocjował z Nadleśnictwem Kłobuck, aby woda w dalszym ciągu była dostarczana 
mieszkańcom.
Wiceprzewodniczący Graj stwierdził, iż argumentacja Wójta nie do końca jest zasadna. Dodał, że z jego 
informacji  wynika,  iż nie wszystkie działki są przystosowane do wejścia sprzętu wykonującego pracę
w teren.  Wybudowanie  sześciu  studni  na  tak  małej  powierzchni  może  doprowadzić  do  sytuacji,  że
w jednej studni będzie woda, a w kolejnej już nie.  Nadmienił,  że Wójt składa deklaracje nie poparte 
żadną dokumentacją. Stwierdził, że jeżeli Rada podejmie omawianą uchwałę, to czy mieszkańcy zdołają 
poradzić sobie z tą inwestycją. 
Wójt poprosił o wskazanie alternatywy rozwiązania tej sytuacji i jej przedyskutowanie. Wymienił dwie 
alternatywy  budowy  wodociągu,  które  byłyby  możliwe  do  zrealizowania.  Pierwszą  z  nich  jest 
podłączenie Nowego Folwarku z siecią wodociągową znajdującą się w Rywaczkach bądź Mazówkach. 
Odległość między miejscowościami wynosi około 4,5 km. Drugą jest podłączenie do sieci kanalizacyjnej 
w Nowej Brzeźnicy. Są to przedsięwzięcia, które wymagają dużej ilości czasu. Dodał, że ma wrażenie, że 
zarówno radna Szymonik jak i randy Graj zarzucają mu, iż nie chce pomóc mieszkańcom, w tej trudnej 
dla  nich  sytuacji.  Do  budowy  wodociągu  Gmina  musiałaby  zakupić  dodatkowo  działkę,  której  nie 
posiada.  To również  jest  proces,  który pochłania  czas.  Poprosił,  aby radni  dyskutując  w tej  sprawie 
skupili się na faktach.



Radca Głębocki odniósł się do alternatywy budowy wodociągu. Przepisy prawa określają, iż Gmina nie 
może być „adresatem” żądań dotyczących budowy wodociągu. Gminy,  które przystąpiły do Związku 
Komunalnego  ds.  Wodociągów  i  Kanalizacji  nie  mogą  wydatkować  środków  z  własnego  budżetu, 
ponieważ  nie  mają  kompetencji  zadań  własnych  w  tym  zakresie.  To  zadanie  należy  do  Związku 
Komunalnego. Alternatywa związana z przejęciem wodociągu, którego właścicielem jest Nadleśnictwo 
Kłobuck również nie wchodzi w kompetencje Gminy. 
Radny Wosiński zapytał,  czy Gmina mogłaby wybudować jedną studnię dla wszystkich mieszkańców 
jako „inwestycja miejscowa”.
Wójt  podkreślił,  że  radni  cały  czas  pomijają  fakt  trwania  procesu  inwestycyjnego.  Jest  to  proces 
długotrwały. Przytoczył przykład budowy wodociągu w miejscowości Izbiska Duże. 
Przewodniczący Bęben powiedział,  że  Rada powinna podjąć omawiany projekt  uchwały,  aby pomóc 
mieszkańcom Nowego Folwarku. 
Katarzyna Niewęgłowska stwierdziła,  że sytuacja nie do końca wygląda tak jak przedstawia ją Wójt. 
Nadleśnictwo Kłobuck nie posiada uprawnień do sprzedaży wody. Dodała, że od kilku lat Gmina była 
informowana,  że  taka  sytuacja  będzie  miała  miejsce.  Budowa  studni  na  każdej  posesji  jest  dużym 
problemem dla mieszkańców. Stwierdziła, że istniałaby możliwość wykupienia przez Gminę istniejącego 
już wodociągu należącego do Nadleśnictwa Kłobuck. Wystarczy tylko podjąć dyskusję w tej kwestii.  
Dodała,  że  jeżeli  Gmina  zagwarantuje,  iż  podejmie  działania  związane  z  dostarczaniem  wody 
mieszkańcom Nowego Folwarku, jest szansa, że Nadleśnictwo Kłobuck nie pozbawi ich wody.
Wójt  powiedział,  że  rozmowy  z  Nadleśnictwem  Kłobuck  rozpoczęły  się  jeszcze  kiedy  obejmował 
stanowisko  Sekretarza  w  Urzędzie  Gminy.  Omówił  przebieg  wspomnianych  rozmów.  Podkreślił,  że 
Gmina nie może wykupić istniejącego już wodociągu, ponieważ nie posiada takich kompetencji. Ponadto 
powiedział, że przedstawiony projekt uchwały jest alternatywą dla mieszkańców, którzy zdecydowaliby 
się na budowę studni na swojej posesji. Ostateczna decyzja należy do Rady Gminy.
Wiceprzewodniczący Graj  stwierdził,  że  budowa studni  również  wymaga  określonego czasu.  Projekt 
uchwały zawiera już pewne ograniczenia czasowe.
Wójt wyjaśnił,  że termin 15 grudnia związany jest z rozliczeniem dotacji.  Należy zakończyć zadania 
budżetowe  na  koniec  roku  budżetowego.  Budowa  studni  nie  pochłania  aż  tyle  czasu  co  budowa 
wodociągu.
Bożena Leśnikowska powiedział,  że kwestia dostarczania wody przez Nadleśnictwo Kłobuck trwa od 
2011 roku. Z jej wiedzy wynika, iż pokłady wody pitnej na terenie Nowego Folwarku położone są nisko. 
Stwierdziła,  że  umiejscowienie  tylu  studni  na  tak  małym  terenie  może  skutkować  brakiem  wody
u poszczególnych mieszkańców. Nie ma gwarancji, że woda będzie napływać do każdej studni. Środki 
finansowe mieszkańców nie pozwalają na takie inwestycje. Mieszkańcy oczekują zarówno od Wójta jak
i od Rady konkretnej deklaracji rozwiązania problemu dostarczania wody. Budowa studni dla większości 
mieszkańców jest nie do przyjęcia.
Wójt zwrócił uwagę, że przepisy prawa określają, że to nie Wójt a Związek Komunalny ds. Wodociągów 
i Kanalizacji jest odpowiedzialny za dostarczenie wody. Dodał, że nie zmusza mieszkańców do budowy 
studni. Podkreślił, że podjęta uchwała byłaby pewnym zabezpieczeniem dla mieszkańców.
Radna Grzyb zmieniając temat poinformowała, że musi opuścić obrady XVII sesji Rady Gminy Miedźno. 
Dodała,  że  przekaże  radnemu  Wosińskiemu  protokół  z  przeprowadzenia  kontroli  dokumentacji 
dotyczącej pozyskanego nieodpłatnie przez Gminę Miedźno mienia. 
O godz. 17.55 radna Grzyb opuściła obrady XVII sesji Rady Gminy Miedźno.
Katarzyna  Niewęgłowska  powiedziała,  że  jeżeli  instytucja  odpowiedzialna  za  dostarczenie  wody 
zadeklaruje,  iż  w  tej  kwestii  zostaną  podjęte  działania,  to  wierzy,  że  Nadleśnictwo  Kłobuck  nie 
zaprzestanie  dostarczania  mieszkańcom  wody.  Poprosiła  o  przemyślenie  tego  tematu,  po  czym 
zaproponowała spotkanie z mieszkańcami Nowego Folwarku oraz Nadleśnictwem Kłobuck i podjęcie 
dyskusji w tej kwestii.
Wójt powiedział, że wystąpił z pismem do Przewodniczącego Związku Komunalnego ds. Wodociągów
i  Kanalizacji  o  podjęcie  działań  w  przedmiotowej  sprawie.  Oczekuje  na  odpowiedź.  Dodatkowo 
podkreślił, że projekt uchwały nie dotyczy tylko i wyłącznie miejscowości Nowy Folwark.
Radna  Szymonik  zgłosiła  wniosek  formalny  na  prośbę  mieszkańców  o  podjęcie  projektu  uchwały
w późniejszym terminie. 
O godz. 17.59 Przewodniczący ogłosił przerwę.
O godz. 18.18 Przewodniczący wznowił obrady XVII sesji Rady Gminy Miedźno.
Przewodniczący Bęben poddał pod głosowanie wniosek radnej Szymonik. 



Głosowano wniosek w sprawie:
Wniosek Radnej Małgorzaty Szymonik o odłożenie podjęcia uchwały na kolejną sesję.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (13)
Anna Chudaszek,  Zbigniew Ciesielski,  Zbigniew Graj,  Elżbieta  Makles,  Dorota  Miśkiewicz,  Konrad 
Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata  Szymonik,  Czesław  Trzepizur,  Piotr 
Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
PRZECIW (1)
Zdzisław Bęben
NIEOBECNI (1)
Małgorzata Grzyb
Wniosek został przyjęty.

17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Zespołu Szkolno - 
Przedszkolnego w Miedźnie.
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji omówił projekt uchwały.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  działalność  Dyrektora  Zespołu  Szkolno  - 
Przedszkolnego w Miedźnie. 
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (14)
Zdzisław  Bęben,  Anna  Chudaszek,  Zbigniew  Ciesielski,  Zbigniew  Graj,  Elżbieta  Makles,  Dorota 
Miśkiewicz, Konrad Puchała, Ewelina Stobiecka, Agnieszka Szczypiór, Małgorzata Szymonik, Czesław 
Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
NIEOBECNI (1)
Małgorzata Grzyb
Uchwałę przyjęto. Otrzymała ona numer 146/XVII/2020.

18.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  współpracy  w  zakresie  realizacji  budowy 
przeprawy mostowej na rzece Liswarcie.
Wójt omówił projekt uchwały.
Wobec braku pytań Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  współpracy  w  zakresie  realizacji  budowy przeprawy 
mostowej na rzece Liswarcie. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (13)
Zdzisław Bęben, Anna Chudaszek, Zbigniew Ciesielski,  Elżbieta Makles, Dorota Miśkiewicz, Konrad 
Puchała,  Ewelina  Stobiecka,  Agnieszka  Szczypiór,  Małgorzata  Szymonik,  Czesław  Trzepizur,  Piotr 
Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław Zielonka
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Zbigniew Graj
NIEOBECNI (1)
Małgorzata Grzyb
Uchwałę przyjęto. Otrzymała 147/XVII/2020.

19. Wolne wnioski.
Wiceprzewodnicząca Miśkiewicz poinformowała, że od dnia 16 marca 2020 r. do dnia 3 czerwca 2020 
roku do Biura Rady wpłynęły następujące pisma;



1. informacja Rady Miejskiej w Toszku o podjęciu uchwały nr XVII/283/2020
z dnia 3 marca 2020 r. w sprawie wystąpienia z apelem do Prezesa Rady Ministrów o podjęcie 
kompleksowych działań rekompensujących samorządom znaczne ubytki dochodów z tytułu m.in. 
obniżenia stawek PIT;

2. wniosek Zarządu Tauron Dystrybucja S.A. W Krakowie w sprawie podjęcia przez Radę Gminy 
Miedźno uchwały zwalniającej Tauron Dystrybucja S.A. z podatku od nieruchomości bądź
o podjęcie uchwały przedłużającej termin płatności tego podatku;

3. rozstrzygnięcie  nadzorcze  Wojewody  Śląskiego  nr  NPII.4131.1.474.2020  częściowo 
unieważniające  uchwałę  nr  128/XVI/2020 z  dnia  15  kwietnia  2020 r.  w sprawie  Uchwalenia 
Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Miedźnie;

4. rozstrzygnięcie  nadzorcze  Wojewody  Śląskiego  nr  NPII.4131.1.464.2020  częściowo 
unieważniające  uchwałę  nr  130/XVI/2020  z  dnia  15  kwietnia  2020  r.  w  sprawie  uchwalenia 
regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na 
terenie Gminy Miedźno; 

5. sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Miedźnie za rok 2019;
6. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej za rok 2019; (w informatorze w aplikacji esesja);
7. protokół pokontrolny z kontroli dokumentacji dotyczącej pozyskanego nieodpłatnie przez Gminę 

Miedźno mienia;
8. pismo mieszkańców ul. Topolowej w Ostrowach nad Okszą dotyczące utwardzenia nawierzchni 

w/w ulicy masą asfaltową 
Pisma do wglądu dla zainteresowanych dostępne w Biurze Rady.
Radny Wosiński  odczytał  protokół  pokontrolny z  przeprowadzonej  kontroli  w zakresie  pozyskanego 
nieodpłatnie przez Gminę Miedźno mienia.
Radna Chudaszek zapytała kiedy zostanie odebrany eternit od mieszkańców.
Wójt  odpowiedział,  że  w  związku  z  zaistniałą  sytuacją  jaką  jest  COVID-19  wystąpiły  opóźnienia
w odbiorze eternitu. Dodał, że mieszkańcy będą informowani na bieżąco. 
Radna  Stobiecka  odczytała  pismo  mieszkańców  ul.  Topolowej  w  Ostrowach  nad  Okszą  dotyczące 
utwardzenia  nawierzchni  tej  ulicy,  w  związku  z  czym  następnie  odczytała  swoją  interpelację  w  tej 
sprawie. Następnie odczytała wniosek Ochotniczej Straży Pożarnej w ostrowach nad Okszą dotyczący 
udzielenia dofinansowania w wysokości 20.000,00 zł na zakup zestawu narzędzi hydraulicznych. Pisma 
złożyła Przewodniczącemu Rady Gminy. Następnie zgłosiła wniosek w sprawie nienagrywania posiedzeń 
Komisji Budżetu, Oświaty, Kultury Sportu i Zdrowia.
Radny Trzepizur zwrócił uwagę Przewodniczącemu, że w punkcie 12 chciał zabrać głos. Stwierdził, że 
uchwała w sprawie przedłużenia terminów płatności rat podatku od nieruchomości wskazanym grupom 
przedsiębiorców,  których  płynność  finansowa  uległa  pogorszeniu  w  związku  z  ponoszeniem 
negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19 nic nie wnosi, skoro przedsiębiorcy
i  tak  będą  musieli  dokonać  zapłaty  podatku  od  nieruchomości,  w  innym  terminie.  Pomoc  powinna 
polegać  na  zawarciu  ulgi  w  płatnościach.  Stwierdził,  że  na  terenie  Gminy  Miedźno  jest  dużo 
przedsiębiorców,  którzy  nie  ponoszą  kosztów  z  tytułu  podatku  od  nieruchomości.  Poprosił  Wójta
o ponowne poruszenie tego tematu na kolejnej sesji Rady Gminy Miedźno.
Wójt powiedział, że jeżeli przedsiębiorstwo poniosło duże straty, może zwrócić się z prośba o umorzenie 
podatku od nieruchomości. Dodał, że od zeszłego roku prowadzone są kontrole przedsiębiorstw na terenie 
Gminy Miedźno. 
Radny Trzepizur podkreślił, że stwierdził fakt, że są przedsiębiorcy, którzy nie dokonują opłaty z tego 
tytułu. 
Wójt przyznał rację radnemu Trzepizurowi.
Radny Puchała zapytał kiedy można spodziewać się ogłoszenia przetargu na termomodernizację budynku 
Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Mokrej. Zapytał również, czy przetarg na termomodernizację remiz 
w Gminie Przystajń został już rozstrzygnięty. Następnie zapytał na jakim terenie w chwili obecnej jest  
planowana  budowa  oświetlenia  ulicznego  oraz  czy  inwestycja  ta  zostanie  zrealizowana  w  całości. 
Ponadto poprosił o naprawę drogi relacji Mokra – Wapiennik oraz część drogi prowadzącej w kierunku 
odcinka leśnego w Mokrej III.
Wójt odpowiadając zaczął od budowy oświetlenia ulicznego. Powiedział, że budowa oświetlenia dotyczy 
wszystkich  ulic  na  terenie  Gminy  Miedźno,  poza  tymi  które  zostały  już  zmodernizowane  bądź  są
w trakcie.  Nawiązując  do termomodernizacji  budynku  Zespołu  Szkolno – Przedszkolnego w Mokrej 
powiedział,  że Gmina czeka na rozstrzygnięcie przetargu i podpisanie umowy przez Gminę Przystajń.



W związku  z  tym,  iż  jest  to  projekt  partnerski,  pokrywany  ze  środków zewnętrznych,  musi  zostać 
zrealizowane w całości, tak jak zostało zaplanowane. Nadmienił, że jeżeli jednak zdarzy się sytuacja, iż 
Gmina Przystajń nie podpisze umowy, Gmina Miedźno nie będzie mogła przystąpić do realizacji tego 
przedsięwzięcia. Jeżeli umowa zostanie podpisana, wtedy Gmina Miedźno ogłosi przetarg. Nawiązując 
do dróg powiedział, że przeglądy dróg oraz naprawy wykonywane są na bieżąco. 
Radny  Wosiński  przedstawił  petycję  mieszkańców  Ostrów  nad  Okszą  dotycząca  zmiany  zapisów 
uchwały  nr  257/XXIX/2005  Rady  Gminy  Miedźno  z  dnia  10  czerwca  2005  r.  w  sprawie  ustalenia 
wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości na skutek 
wybudowania sieci kanalizacyjnej, oraz zmniejszenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej 
z 50% na 30%. odczytał jedną z nich. Następnie poprosił Radę o podjęcie dyskusji. 
Przewodniczący Bęben powiedział, że przepisy prawa nie obowiązują wstecz, dlatego też opłata ta nie 
może zostać pomniejszona. 
Radny Wosiński  przedstawił  kolejną petycję  dotyczącą  sieci  5G. Również zaprosił  Radę do podjęcia 
dyskusji. 
Radna  Stobiecka  odniosła  się  do  wypowiedzi  radnego  Wosińskiego  dotyczącej  opłaty  adiacenckiej. 
Powiedziała,  że  w  związku  z  różnicą  zdań  członków  Komisji  podczas  posiedzenia  Komisji  Skarg, 
Wniosków i  Petycji  nie  wypracowano stanowiska.  Jednak po konsultacji  z  radcą prawnym,  Komisja 
uzyskała informacje,  że przepisy prawne nie  działają wstecz.  Dodała,  że jest  to kolejna opłata,  którą 
muszą ponieść mieszkańcy.
Sekretarz powiedziała,  że pierwsze wpłaty są już odnotowane. Pojawiają się również pisma z prośbą
o rozłożenie opłaty adiacenckiej na raty. 
Radna  Makles  zgłosiła  prośbę  o  podcięcie  gałęzi  drzew  przy  ulicy  Golczewskiej  w  Wapienniku. 
Następnie  zapytała  z  jakiś  środków  zostało  przekazane  dofinansowanie  w  kwocie  40.000,00  zł  dla 
Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego w Częstochowie. 
O godz. 18.50 radna Miśkiewicz opuściła obrady XVII sesji Rady Gminy Miedźno.
Wójt odpowiedział,  że dofinansowanie zostało przekazane ze środków zawartych w budżecie Gminy. 
Zostały zaplanowane środki w kwocie 40.000,00 zł na „małe festyny”,  jednak w związku z zaistniałą 
sytuacja związaną z COVID-19 nie zostaną one zrealizowane, dlatego też Gmina udzieliła takiej pomocy.
Radny Wosiński odniósł się do termomodernizacji Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Mokrej. Dodał, 
że  Wójt  podkreślił,  że  inwestycja  ta  została  „okrojona”,  w związku z  decyzją  Rady Gminy,  podjętą 
podczas jednej z ostatnich sesji. Z wcześniejszych ustaleń wynika, że środki te miały zostać przeznaczone 
na budowę placu rekreacyjnego w Ostrowach nad Okszą. Zapytał jak wygląda sprawa.
Wójt  odpowiedział,  że  jeżeli  zmniejszone  zostają  dochody  Gminy,  to  równocześnie  zmniejszają  się 
wydatki. Dodał, że w odpowiedzi na zapytanie skierowane przez radnego Wosińskiego, dokładnie opisał 
tą sytuację.
Radny  Wosiński  zapytał,  czy  część  tych  środków  miała  zostać  przeznaczona  na  budowę  placu 
rekreacyjnego, a część na termomodernizację ZSP w Mokrej. Zapytał również, czy w związku z brakiem 
tych środków, żadna z wymienionych inwestycji nie zostanie zrealizowana.
Wójt powiedział, że odpowiedź na to zapytanie zawarta jest w skierowanym piśmie. Wyjaśnił tą sytuację.
Radny Wawrzyniak zapytał, w jakim czasie zostanie wybudowane oświetlenie uliczne oraz czy została 
już  rozliczona  inwestycja  pn.  termomodernizacja  budynku  Zespołu  Szkolno  –  Przedszkolnego
w  Miedźnie.  Ponadto  zwrócił  się  z  prośbą  o  skierowanie  pisma  do  firmy  Tauron,  w  związku
z zaniedbaniem linii. 
Wójt  wyjaśnił,  że  jeżeli  przetarg  zostanie  rozstrzygnięty,  budowa  oświetlenia  ulicznego  powinna 
zakończyć  się  w przeciągu 1,5 roku.  Prace w ZSP w Miedźnie  są  już na etapie  końcowym.  Po ich 
zakończeniu  Gmina  będzie  mogła  wystąpić  z  wnioskiem  o  płatność.  Jeżeli  chodzi  o  firmę  Tauron 
powiedział, że sprawa ta będzie zgłoszona do realizacji.
Sekretarz wyjaśniła, że na chwilę obecną prace związane z termomodernizacją budynku ZSP w Miedźnie 
dobiegają końca.
Radna Szymonik nawiązując do pozyskiwania środków do budżetu Gminy zaproponowała, aby zacząć 
wynajmować domki rekreacyjne znajdujące się w miejscowości Władysławów. Zapytała, czy w planach 
jest zawarta modernizacja tych domków. 
Wójt odpowiedział,  że projekt modernizacji  domków został  opracowany.  Jednak bez kompleksowego 
remontu, nie można ich wynajmować.
Radna  Stobiecka  przypomniała  o  zgłoszonym  wcześniej  wniosku  w  sprawie  nienagrywania  Komisji 
Budżetu, Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia. 



Wójt  zapytał  dlaczego  radni  nie  chcą,  aby Komisje  Rady były  nagrywane.  Mieszkańcy maja  prawo 
obserwować prace Rady oraz Wójta, w każdym aspekcie.
Radny Puchała powiedział,  że na Komisji Infrastruktury,  Rozwoju Wsi i Rolnictwa również padł taki 
wniosek. Dodał, że spośród 9 Gmin, tylko Komisje Rady Gminy Miedźno są nagrywane. Stwierdził, że 
praca Komisji mogłaby być owocniejsza, gdyby posiedzenia nie były nagrywane.
Radny Wosiński powiedział, że wniosek taki padł również na Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Dodał, 
że członkowie Komisji, w pewnych kwestiach mogą czuć się skrępowani przed kamerą. Również uważa, 
że praca Komisji może być, w ten sposób owocniejsza. Także zgłosił wniosek o nienagrywanie posiedzeń 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
Wójt nie zgodził się z opinią, że prace Komisji będą owocniejsze. Nie należy opierać się na komisjach 
innych gmin, które nie nagrywają posiedzeń. Podkreślił, że mieszkańcy mają prawo obserwować pracę 
Rady i Wójta.
Wiceprzewodniczący Graj stwierdził,  że dyskusja w tej  kwestii  jest „bezprzedmiotowa”.  Skoro został 
zgłoszony  wniosek,  należy  poddać  go  pod  głosowanie.  Radni  mają  do  tego  prawo.  Uważa,  że 
sugerowanie przez Wójta odrzucenia wniosku jest niestosowne. Dodał, że wielokrotnie ze strony Wójta 
można  było  usłyszeć  różne  sugestie  np.  odwołanie  przewodniczącego  rady,  czy  zarzucanie  komuś 
kłamstw. Stwierdził, aby wszyscy byli w stosunku do siebie życzliwi.
Radna  Stobiecka  zgłosiła  wniosek  o  nienagrywanie  posiedzenia  Komisji  Budżetu,  Oświaty,  Kultury, 
Sportu i Zdrowia. 
Wójt  odnosząc  się  do  wypowiedzi  wiceprzewodniczącego  Graja  powiedział,  że  jego  słowa  są 
nieprawdziwe. Nigdy nie chciał odwołać Przewodniczącego Rady.
Wiceprzewodniczący Graj  powiedział,  że  Przewodniczącego Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji,  nie 
Przewodniczącego Rady.
Wójt powiedział, że drugą nieprawdziwą kwestią jest to, że wpływa na decyzje Przewodniczącego co do 
glosowania. 
Przewodniczący Bęben o godz. 19.08 ogłosił przerwę.
O godz. 19.16 Przewodniczący wznowił obrady XVII sesji Rady Gminy Miedźno.
Przewodniczący Bęben poddał pod głosowanie wniosek Wniosek Komisji  Budżetu,  Oświaty,  Kultury 
Sportu i Zdrowia.
Głosowano wniosek w sprawie:
Wniosek Komisji Budżetu, Oświaty, Kultury Sportu i Zdrowia o nienagrywanie posiedzeń Komisji.
Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (11)
Anna  Chudaszek,  Zbigniew  Ciesielski,  Zbigniew  Graj,  Elżbieta  Makles,  Konrad  Puchała,  Ewelina 
Stobiecka, Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław 
Zielonka
PRZECIW (1)
Zdzisław Bęben
NIEOBECNI (3)
Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Agnieszka Szczypiór
Wniosek został przyjęty.
Przewodniczący  Bęben  poddał  pod  głosowanie  wniosek  Wniosek  Komisji  Przewodniczący  Komisji 
Infrastruktury, Rozwoju Wsi i Rolnictwa.
Głosowano wniosek w sprawie:
Wniosek Komisji Infrastruktury, Rozwoju Wsi i Rolnictwa o nienagrywanie posiedzeń Komisji.
Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (11)
Anna  Chudaszek,  Zbigniew  Ciesielski,  Zbigniew  Graj,  Elżbieta  Makles,  Konrad  Puchała,  Ewelina 
Stobiecka, Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław 
Zielonka
PRZECIW (1)
Zdzisław Bęben



NIEOBECNI (3)
Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Agnieszka Szczypiór
Wniosek został przyjęty.
Przewodniczący Bęben poddał pod głosowanie wniosek Wniosek Komisji Rewizyjnej pod głosowanie.
Głosowano wniosek w sprawie:
Wniosek Komisji Rewizyjnej o nienagrywanie posiedzeń Komisji.
Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (11)
Anna  Chudaszek,  Zbigniew  Ciesielski,  Zbigniew  Graj,  Elżbieta  Makles,  Konrad  Puchała,  Ewelina 
Stobiecka, Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław 
Zielonka
PRZECIW (1)
Zdzisław Bęben
NIEOBECNI (3)
Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Agnieszka Szczypiór
Wniosek został przyjęty.
Przewodniczący  Bęben  poddał  pod  głosowanie  wniosek  Wniosek  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  pod 
głosowanie.
Głosowano wniosek w sprawie:
Wniosek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o nienagrywanie posiedzeń Komisji.
Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (11)
Anna  Chudaszek,  Zbigniew  Ciesielski,  Zbigniew  Graj,  Elżbieta  Makles,  Konrad  Puchała,  Ewelina 
Stobiecka, Małgorzata Szymonik, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński, Mirosław 
Zielonka
PRZECIW (1)
Zdzisław Bęben
NIEOBECNI (3)
Małgorzata Grzyb, Dorota Miśkiewicz, Agnieszka Szczypiór
Wniosek został przyjęty.
Sołtys  Bociąga  odniósł  się  do  tematu  termomodernizacji  w  ZSP  w  Mokrej.  W  piśmie,  które  Wójt 
przekazał rodzicom za pośrednictwem Dyrektor ZSP w Mokrej jest wskazane, że konsekwencją Rady 
Gminy jest zmniejszenie dochodów o 180.000,00 zł. Dodał, że Wójt wskazuje zupełnie inne powody niż 
zawarte w piśmie. Następnie nawiązał do wniosku o udostępnienie informacji publicznej, który skierował 
do Urzędu, w sprawie skanu faktur za 2019 rok. Nie rozumie co należy do przetworzenia w skanie faktur.
Wójt powiedział, że pismo skierowane do rodziców jest przejrzyste. Dodał, że wiadomym jest, że jeżeli  
dochody  się  zmniejszają  to  wydatki  również.  Nadmienił,  że  poprosił  Dyrektor  ZSP  w  Mokrej
o poinformowanie rodziców. 
Sołtys Bociąga odczytał treść maila otrzymanego od Dyrektor ZSP w Mokrej. Dodał, że wyraźnie jest 
napisane, że była to decyzja Rady Gminy.
Wójt jeszcze raz podkreślił, że jeżeli dochody się zmniejszają to wydatki równie. Dodał, że w jaki sposób 
Dyrektor  przekazała  informacje,  nie  jest  w  stanie  określić.  Odnosząc  się  do  wniosku  o  informację 
publiczną  powiedział,  że  podczas  obrad  sesji  nie  będzie  poruszał  tego  typu  spraw.  Sołtys  Bociąga 
otrzymał pismo i należy się do niego ustosunkować.
Wobec wyczerpania  wszystkich  punktów w porządku obrad Przewodniczący przeszedł  do ostatniego 
punktu.

20. Zakończenie obrad XVII Sesji Rady Gminy.
W związku  z  wyczerpaniem porządku  obrad  sesji,  Przewodniczący  Rady Gminy  Miedźno  Zdzisław 
Bęben zamknął posiedzenie XVII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Miedźno.
Sesję zakończono o godz. 19.21.
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